

No. 41518

May 22, 2025

Le 22 mai 2025

BETWEEN:

Itzia Sindali Sandoval Rio De La Loza

Applicant

- and -

Commission for Environmental
Cooperation

Respondent

JUDGMENT

The motion for an extension of time to file and serve the applicant's reply is granted. The motion for an extension of time to file a motion to extend the number of pages of the applicant's memorandum of arguments is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-09-700271-240, 2024 QCCA 1097, dated August 27, 2024, is dismissed.

ENTRE :

Itzia Sindali Sandoval Rio De La Loza

Demanderesse

- et -

Commission de coopération
environnementale

Intimée

JUGEMENT

La requête en prorogation du délai de dépôt et de signification de la réplique de la demanderesse est accueillie. La requête en prorogation du délai de dépôt de la requête pour augmenter le nombre de pages du mémoire de la demanderesse est rejetée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-700271-240, 2024 QCCA 1097, daté du 27 août 2024, est rejetée.

- 2 -

No. 41518

J.C.C.